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Verslag bijeenkomst Bewonerscomité Heimolen 
 
 

Datum  : 2 september 2023 
Aanwezig : Gerard, Jac, Herman, Stefan, Han en Chris 
Afwezig : Sylvia en Jolanthe   
 
Opening 
De voorzitter, Gerard, opent de vergadering.  
Sylvia en Jolanthe hebben zich afgemeld. 
 
1. Vastelling verslag vorige vergadering 
Punt 2, interne afspraken: alle post gaat via de secretaris. Ook de mailtjes die via de website 
binnenkomen, worden door de secretaris beantwoord. Bestuursleden zijn geactualiseerd bij 
de Kamer van Koophandel. Verslag is ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Mededelingen en in- en uitgaande post 
Bericht ontvangen over afsluiting fietspad Antwerpsestraatweg voor een aantal weken en of 
dat bij ons bekend is. Dit is niet bij ons bekend. Chris doet navraag bij de gemeente wat de 
bedoeling is en neemt contact op met berichtgever. 
Er zijn complimenten ontvangen voor het publiceren van de verslagen. Fijn om te horen dat 
dit wordt gewaardeerd.  
Bericht ontvangen over het verslag van het bezoek van wethouder Verroen. Strekking van 
het bericht is dat de belangen van de bewoner niet behartigd zijn. Verslag is gemaakt naar 
aanleiding van opmerkingen tijdens de bewonersavond. Er is een enquête gehouden en wat 
daar in meerderheid uit is gekomen, is aangehouden. Dat is met de gemeente 
gecommuniceerd. De secretaris zal een antwoord geven op het bericht. 
 

3. Actualiseren website 
CVOM nog uitzoeken. EOD is recent aangepast. Zonnepark nog aanpassen. Iedereen zorgt 
ervoor dat zijn/haar onderwerp op de website actueel is.  
 

4. Toekomst TNO terrein 
In het najaar volgt de planaanpassing. Volgend jaar zal er meer bekend worden. Terrein 
wordt wel onderhouden.  
 

5. AED vervolg 
Consolideren en uitspreken over financiën en onze rol. Wij vinden het een punt van 
algemeen belang. De bijdrage vanuit het Meeuwissenfonds loopt volgend jaar af. Er zal weer 
een bijdrage vanuit dit fonds worden gevraagd. Voorstel om een werkgroep op te richten en 
buurtbewoners vragen hieraan deel te nemen. Han, Jolanthe en Chris zullen dit nader 
uitwerken. 
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6. Omgang met klachten/buurtpraat 
Buurtpraat: tijdens informatieavond kwam naar voren dat er behoefte is om elkaar als 
buurbewoners wat meer te zien en te spreken. Stefan stelt voor om dit als bewonerscomité 
te faciliteren. Chris geeft aan dat er een Activiteitencommissie is die activiteiten organiseert, 
gericht op elkaar op een ontspannende manier te ontmoeten. Daarnaast houdt het 
bewonerscomité ieder jaar een informatiebijeenkomst over zaken die in ons buurtschap 
spelen. Dit vindt iedereen voldoende. 
Omgang met klachten: het bewonerscomité voelt zich niet geroepen om individuele 
klachten over buurtbewoners te behandelen. Daar zijn andere instanties voor. Wel 
stimuleren we bewoners om met elkaar in gesprek te gaan als ze overlast van elkaar hebben, 
om zo formele klachten te voorkomen.  
 

7. Bezoek wethouder Verroen op 28 september a.s. 
Om 15.00 uur komt de wethouder met zijn ambtenaren naar het bewonerscomité toe.  Jac 
en Gerard bereiden het gesprek voor.  
 

8. Rondvraag 
Geen vragen. 
 

9. Actielijst 
Is aangepast. 
 

10. Vaststelling volgende vergadering 
Volgende vergadering op 4 november 2023. 
 

11. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 11.00 uur. 


